
Zápis z Rady dětí 

17. 1. 2020 

 Projednali jsme úkol, který byl zadán na minulé schůzce. Děti se měly 

zamyslet nad tím, co se jim ve škole líbí a co ne. Důvodem je zjistit, jak 

ještě více zpříjemnit dětem pobyt ve škole. Děti své připomínky odevzdají 

písemně do 24. 1. 2020 třídním učitelům. 

 Děti odsouhlasily výrobu předmětů na velikonoční výstavku s tím, že část 

výrobků se prodá a výtěžek bude předán na charitu. Ještě se domluvíme, 

komu peníze předáme. 

 V diskusi se zástupci kladně vyjádřili i k instalaci stolků a sedaček 

v budově Čéčova. 

 Dále jsme diskutovali o zvýšení bezpečnosti šaten v přízemí budovy 

Čéčova. 

 Příští schůzka se uskuteční 21. 2. 2020 od 7.25 hodin v učebně 

přírodopisu (7.B). 
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